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Co to pro vás znamená?

Pokud jste zvolili výpověď smlouvy o stavebním 
spoření po uplynutí vázací doby 6 let od jejího 
uzavření, je nutné, aby zákonný zástupce, který 
nepodal výpověď, navštívil kteroukoli pobočku České 
spořitelny a sepsal s poradcem dokument Prohlášení 
druhého zákonného zástupce účastníka. Sepsaným 
prohlášením tak zákonný zástupce vyjádří svůj 
souhlas s již podanou výpovědí. Pokud druhý zákonný 
zástupce neexistuje, například z důvodu jeho neuvedení 
v rodném listě či jeho úmrtí, je nutné tuto skutečnost 
doložit hodnověrným dokumentem. Zpravidla se jedná 
o rodný list nezletilého s uvedením pouze jednoho
zákonného zástupce a v případě úmrtí o rodný 
list nezletilého spolu s úmrtním listem zemřelého 
zákonného zástupce nebo usnesení o dědickém řízení. 
V případě, že druhý zákonný zástupce existuje, ale 
nedá souhlas s výpovědí, je nutný souhlas soudu. 
Postupuje se jako při výpovědi před uplynutím vázací 
doby 6 let ode dne uzavření smlouvy o stavebním 
spoření.

Pokud jste zvolili výpověď smlouvy o stavebním spoření 
před uplynutím vázací doby 6 let od jejího uzavření, 
je nutné, aby s ukončením smlouvy o stavebním spoření 
souhlasil soud. Se žádostí o udělení souhlasu soudu 
s výpovědí se obraťte na soud podle místa trvalého 
bydliště dítěte.

�Jaké�dokumenty�potřebujete�
ke�schválení�výpovědi�soudem�
(udělení�souhlasu�soudu)?

1.  Návrh na schválení právního jednání učiněného
za nezletilého ve třech vyhotoveních. 
Vzor najdete na www.burinka.cz.

2.  Podepsanou výpověď smlouvy o stavebním
spoření v originále nebo její kopii.

3.  Aktuální výpis z účtu stavebního spoření
(případně kopii smlouvy o stavebním spoření).

Kam�doručíte�dokumenty?

Zašlete je na adresu okresního/obvodního soudu 
podle místa trvalého bydliště dítěte. Seznam soudů je 
dostupný na www.justice.cz. Dokumenty můžete také 
doručit osobně na podatelnu soudu.

Platí�se�nějaké�poplatky?

Za podání návrhu ani za soudní řízení se neplatí 
žádné soudní poplatky. Řízení je od soudních poplatků 
osvobozeno.

Co�se�stane�po�doručení�dokumentů�
na soud?

Soud vás může požádat o další informace a doplnění 
dalších podkladů. Nařídí ústní jednání, kterého se 
účastní oba rodiče a zástupce sociálně právní ochrany 
dětí.

Za�jak�dlouho�soud�rozhodne?

Lhůta není stanovena, záleží na konkrétním soudu

Co�dělat�po�obdržení�rozhodnutí�soudu?

Je třeba, aby rozhodnutí soudu nabylo právní 
moci a ta byla následně na rozhodnutí soudem 
vyznačena. Teprve po nabytí právní moci rozhodnutí 
nám originál nebo ověřenou kopii rozhodnutí 
s vyznačenou doložkou právní moci doručte 
prostřednictvím pobočky České spořitelny nebo poštou 
na adresu: Stavební spořitelna České spořitelny, a.s., 
Antala Staška 1292/32, 140 00 Praha 4. Pokud 
rozhodnutí obdržíte do datové schránky, nechte jej 
převést do listinné podoby s konverzní doložkou 
například u České pošty, s. p., na pobočkách se 
službou Czech POINT nebo u notáře.

Co�když�soud�výpověď�neschválí?

Buřinka bude vždy postupovat v souladu 
s pravomocným rozhodnutím soudu. Pokud soud 
výpověď neschválí, stavební spoření pokračuje, jako by 
výpověď nebyla podána.

�Do�kdy�je�potřeba�dodat�dokumenty�
k�výpovědi�Buřince?

Dokumenty k výpovědi (Prohlášení druhého zákonného 
zástupce účastníka, rodný list, úmrtní list, rozhodnutí 
soudu s doložkou o nabytí právní moci) je potřeba 
doručit do Buřinky do 6 měsíců od podání výpovědi. 
Pokud dokumenty v této lhůtě nedoručíte, nebudeme 
moci podanou výpověď zpracovat, a bude nutné sepsat 
a podat novou výpověď.

Jak postupovat při výpovědi smlouvy 
o stavebním spoření nezletilého účastníka

Pokud chcete ukončit stavební spoření svého dítěte, jako jeho zákonní zástupci tak můžete učinit. Peníze na účtu stavebního 
spoření jsou však majetkem dítěte. Proto se rušení účtu stavebního spoření řídí zákonem o stavebním spoření. A protože 
se v některých případech při nakládání s těmito penězi nejedná o běžnou správu jmění dítěte, je potřeba, aby výpověď 
odsouhlasil soud. Zákon tak zajišťuje ochranu majetku dítěte.
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